

Riffelsektionen – Mødeindkaldelse og dagsorden

28/8 2012

18.00 – 22.00

KORSØR SKYTTEFORENING

MØDE INDKALDT AF	Hugo Andresen
MØDETYPE	Ordinært sektionsmøde
DIRIGENT	IH
REFERENT	NL
TIDTAGER	
DELTAGERE	HA, FB, AS, PM, OA, LK, IH, NL,
GODKENDELSE AF FORIGE REFERAT	Referat godkendt.

ORIENTERING FRA FORMANDEN

HUGO

DISKUSSION	Pkt. 1 Unionskortet. Pkt. 2 brev til forbund. Pkt 3 udtagelser af skytter i fremtiden. Pkt 4 oplæg fra Carsten Brandt. Pkt. 5 modtagelse af nyhedsbrev. Pkt.6 unionsstyrelse og skud møde.	
KONKLUSIONER	<ol style="list-style-type: none">1. Unionskortet præsenteres kort, og der er ingen kommentarer Det bringes videre til Unionsstyrelse.2. Hugo undersøger tallene i forbunds brevet og korrigerer. Der udvides med et afsnit om handlingsplaner evt. for udviklingen i det enkelte forbund.3. Udtagelse ligger suverænt hos sportschefen i elitesatsningen . På juniorsiden har vi mulighed for at lave indstillinger til Linda, hvor der er en god dialog og samarbejde.4. Oplæg fra Carsten Brandt , Aktivrepræsentant, udskydes til næste møde.5. Nyhedsbrevet fra formanden fortsætter, der er kommet positive tilkendegivelser.6. Relevante oplysninger videregives .	
HANDLINGSPUNKTER	ANSVARLIG	DEADLINEDATOER
Brev til forbund revideres og udsendes	HA	straks

ØKONOMI

FLEMMING

DISKUSSION	Budgetopfølgning. Udvalgskonti. Indrapportering af udgifter. Overførsel af midler til unionskontoret	
KONKLUSIONER	Udvalgskonti er ikke mulig og der fortsættes som hidtil. Flemming opfordrer til at få sendt poster til ham og kontoret lidt hurtigere. Der mangler poster, som kan hjælpe med at følge op på budgettet.	
HANDLINGSPUNKTER	ANSVARLIG	DEADLINEDATOER
Alle skal være opmærksom på at sende ind hurtig for at have styr på budgettet	Alle	

--	--	--

DE FORSKELLIGE UDVALGS INDLÆG			ALLE
DISKUSSION	Pkt. 1 Ungdom. Pkt. 2. Junior. Pkt. 3 10m Pkt. 4 15m Pkt. 5 50m Pkt 6. 300m Pkt. 7 Udvikling		
KONKLUSIONER			
<ol style="list-style-type: none"> 1. Flemming orienterer om regelændringer på ungdom. Nye klasser U13, U15 og U17. Forsøg med at holde fælles DM diskuteres. Der arbejdes videre med sagen. Ole undersøger mulighed for banekapacitet i Lind for både 10 og 15m. 2. Niels orienterer om EM og Nordisk udtagelser. DM kommer snart, men der er ikke mange tilmeldinger endnu. 3. Indbydelser til turneringer er udsendt. Datoer er koordineret med Linda. Udtagelsesskydningerne er udmeldt til skytterne. 4. Indbydelser udsendt til turnering. Forventer ikke så mange hold p.g.a. udmeldinger fra JSF. 5. Datoer for EM-udtagelse 50m 2013 er koordineret med Linda. Udsendes snart. 6. Intet 7. Positivt møde afholdt i Aarhus om regional-center. Oplæg skal til godkendelse i DSB/ASF's bestyrelse. Brutto-trup tager til Hamwarde og Winsen. Bruttotrupperne skal promoveres bredere. 			
HANDLINGSPUNKTER	ANSVARLIG	DEADLINEDATOER	
Regelændringer laves færdig og offentliggøres på hjemmesiden	FB		
Arbejdet med fælles DM	FB OA HA		
Bruttotrup arbejdet forsættes			

RANGLISTER			ANDERS
DISKUSSION	Oplæg fra AS diskuteres og der arbejdes videre på formuleringer.		
KONKLUSIONER			
Ranglistereglerne er gennemgået. Nyt oplæg laves og gennemgås evt. til DM.			
HANDLINGSPUNKTER	ANSVARLIG	DEADLINEDATOER	
Revidere oplag	AS, NL		

**AFTALER OM MØDER MED
SPORTCHEF, JUNIORTRÆNER,
AKTIVE SKYTTER,**

HUGO

DISKUSSION	Handleplan, inddragelse af flere i strukturen, skal vi lave en hel arbejdslørdag	
KONKLUSIONER		
	Linda inddrages i processen med handleplan for sektionen.	
	Plan for bruttotrup og juniorlandshold laves i samarbejde med Jesper K, Bent Helleskov, Linda . og evt. kontakt med forbund.	
HANDLINGSPUNKTER	ANSVARLIG	DEADLINEDATOER
Der aftales møder med Linda	HA	straks
Der aftales møde med JK, BH	HA	straks

	EVENTUELT